







教育部 主管中南大学 主力

首页 | 期刊简介 | 本刊消息 | 投稿指南 | 审稿流程 | 编辑流程 | 征订启事 | 付款方式 | 下载中心 | 相关期刊 | 开放获取 | 联系我们 | 编辑园地

■ 论文摘要

中南大学学报(自然科学版)

ZHONGNAN DAXUE XUEBAO(ZIRAN KEXUE BAN) Vol.34 No.3 Jun.2003

[PDF全文下载] [全文在线阅读]

文章编号: 1005-9792(2003)03-0328-03

定向指标集上的停顿及σ-域

吴小明1, 龙永红2

(1. 湖南理工学院计算机系, 湖南 岳阳, 414000; 2. 中国人民大学信息学院, 北京, 100872)

摘 要:通过引入拟线性定向空间的概念,并在其上定义序拓扑,进而研究定向指标随机过程一般理论中的一些基本问题;通过引入序拓扑,回避坐标表示,并进而对停集的状态值即分离线进行刻划,导出了停集及相关σ-域的性质,讨论了停点的有关问题.这对于研究多指标随机过程一般理论特别是对跳过程有指导作用.

关键字: 拟线性定向空间;分离集;停集;停点;停顿σ-域

The stopping and σ-fields in directed space

WU Xiao-ming¹,LONG Yong-hong²

(1.Computer Department, Hunan Institute of Science and Technology, Yueyang 414000, China; 2.College of Information, Renmin University of China, Beijing 100872, China)

Abstract: Through introducing quasi-linear directed space and defining the order-topology, some basic problem in the general theory of stochastic processes indexed by directed space was studied. Due to difficulties caused by the absence of completed order in Rn, most of the research was the one-direction theory of stopping point or problem related to stopping surface. However, the total properties of stopping play key roles in many further researches, especially in jump processes. Through the use of order-topology, some important properties of stopping set stopping point and related σ -field were obtained.

Key words: quasi-linear directed space; separated set; stopping set; stopping point; stopping σ -field

有色金属在线 中国有色金属权威知识平台

版权所有:《中南大学学报(自然科学版、英文版)》编辑部 地 址: 湖南省长沙市中南大学 邮编: 410083

电子邮箱: zngdxb@mail.csu.edu.cn 湘ICP备09001153号